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   OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 222/15 
Datum, 05.11.2015. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XXXIII (tridesettreće) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
30.10.2015. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća Općine Usora  

 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić, Finka Rajkovača, Mato Pranjić,; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović; 
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić;  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić stigao na sjednicu u 16:05; 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava; 
Neovisni vijećnici: Pero Lujić, Nevenka Glamatović i Janja Grgić; 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik: Nikola Risonjić i Zoran Marković. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća Općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, pomoćnik Općinskog načelnika za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Dario Katić, pomoćnik Općinskog načelnika za 
stručne,opće poslove i društvene djelatnosti Martin Grujo, pomoćnik Općinskog načelnika 
za gospodarstvo i financije Anto Bonić, Općinska pravobraniteljica Biljana Rakočević,Boro 
Glamatović, djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije, v.d. direktorica JP Radio Usora 
Snježana Erceg, Zvonko Miškić predsjednik Sindikata uposlenih, Vinko Joskić predsjednik 
MZ Alibegovci. 
 
Sjednicom je predsjedao Predsjedatelj Općinskog vijeća pćine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 10 nazočnih vijećnika i 3 
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XXXIII redovitu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora od četrnaest točaka.  
Predsjedatelj je vijećnike izvijestio da o ostavci vijećnika Zorana Markovića još uvijek nije 
stiglo očitovanje Središnjeg izbornog povjerenstva BIH. 
 
Predsjedatelj OV-a je predloženi dnevni red, koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXXIII 
redovitu sjednicu dao na raspravu. 
U raspravi je sudjelovao Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je glede 14. točke Dnevnog reda Prijedlog 
Odluke o utvrđivanju platnih razreda i koeficijenata za obračun plaće u organu uprave 
Općine Usora zatražio da se pripremi informacija o pregledu plaća koje se obračunavaju i 
isplaćuju sada i koje bi se obračunavale i isplaćivale ukoliko bi se usvojila predložena 
Odluka. Sukladno tome predložio je da se 14. točka skine sa Dnevnog reda jer bi 
usvajanjem ove Odluke došlo do smanjenja plaća nekim djelatnicima i povećanja drugim 
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djelatnicima. Istakao je da to nije u redu, plaće trebamo povećati svima i sukladno tome 
naglasio je da bi volio da jedan takav prijedlog za povećanje plaće svima dođe. 
Pored toga predložio je da se sa dnevnog reda skine i 12. točka Prijedlog Zaključka o 
davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu općinskog organa uprave Općine 
Usora jer je ovaj Pravilnik već jednom vraćen na doradu i smatra da ništa nije dorađeno 
niti popravljeno u odnosu na ono što smo imali prije. 
 
Nakon kraće rasprave, Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili 
uz Saziv za XXXIII redovitu sjednicu i Općinsko vijeće Usora sa 1 glasom „ZA“, 8 glasova 
„PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ glasom (sjednici nazočilo 10 vijećnika OV-a) nije 
usvojilo Dnevni red koji su vijećnici dobili uz Saziv za XXXIII redovitu sjednicu. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Dnevni red sa prijedlogom da se skinu točke 
12. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu 
općinskog organa uprave Općine Usora i 14. Prijedlog Odluke o utvrđivanju platnih razreda 
i koeficijenata za obračun plaće u organu uprave Općine Usora. 
Općinsko vijeće Usora sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 
glasom (sjednici nazočilo 10 vijećnika OV-a) usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa tridesetdruge redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika; 
4. Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Usora za period od 01.01.2015. godine do 

30.09.2015. godine; 
5. Informacija o Dokumentu okvirnog proračuna Općine Usora za period od 2016. Do 

2018. godine; 
6. Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu; 
7. Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna Općine Usora za 2016. godinu; 
8. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova prijevoza učenika koji pohađaju srednju 

školu; 
9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa financiranja komunalnih 

djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2015. godinu; 
10. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim naknadama; 
11. Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne   

potrošnje za 2016. godinu;  
12. Izvješće o poslovanju JP Radio Usora za period od 01.01.2014. godine do 

31.12.2014. godine – Dopunjeni Bilans stanja JP Radio Usora d.o.o. za 2014. godinu 
 
 

Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa tridesetdruge redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa tridesetdruge redovite 
sjednice Općinskog vijeća Općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa tridesetdruge redovite sjednice Općinskog vijeća Općine Usora koji su vijećnici 
dobili u materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (10 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa tridesetdruge redovite sjednice Općinskog vijeća Općine Usora 
koji su vijećnici dobili u materijalima. 
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Vijećnik Goran Tokić je na sjednicu stigao u 16:05. 
 
 

Ad/2 
Vijećnička pitanja 

 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Ivo Suvala, 
Boris Penava.  
 
Vijećnik Kluba vijećnika SDP BIH Boris Penava u OV-u Usora 
 
Vijećnik Penava je iznio primjedbe na vijećnička pitanja jer je na prethodnoj sjednici 
zatražio da se ponovno odgovori na ista ali odgovore nije dobio. Naglasio je da u Zapisniku 
stoji sve ono što je on rekao ali je istakao da poslije svega što je navedeno treba da stoji 
šta je po tom pitanju poduzeto i da li će biti poduzeto. Naglasio je da mu ne treba Zapisnik 
kako bi čitao ono što je on rekao. Pitanje je bilo takvo da je bio potreban odgovor da li će 
se poduzeti mjere da se ono što je urađeno odnosno ono što nije urađeno da jedan put 
dovede kraju. Također je istakao da je u svom izlaganju o vijećničkom pirtanju govorio o 
koritu rijeke Tešanjka a u Zapisniku stoji korito rijeke Usora, pretpostavlja da se radio o 
pogrešci prilikom pisanja. Ne traži da se piše to je solidno urađeno, traži da se napiše što 
je poduzeto, postoji garantni rok, postoji plaćanje, postoji nadzor, da li je općinska 
piramida išta poduzela po ovom pitanju da se ono riješi. Bilo je pitanje oko podjele goriva, 
pitanje oko međaša. Smatra da je ovakvim odgovorom oštećen.Želi da mu se javno kaže da 
li će se poduzeti kakve mjere ili neće? Kako investitor može naplatiti a da nije uradio ono 
na što se ugovorom obvezao. Također se dotakao i pitanja vojarne i njenog održavanja. 
Naglasio je da je Načelnik predlagač svega a ujedno je i piramidalni šef u Općini pa je 
postavio pitanje da li on poduzima određene mjere prema određenim po Službama oko 
ovakvih propusta. Naglasio je da želi da se odgovori javno da li postoji mogćnost da se 
poduzmu neke mjere i da se otklanjaju nedostatci i da se odgovorni sankacioniraju. 
Postavio je pitanje oko Poduzetničke zone, konkretno oko asfalta koji je trebao biti šest 
metara širine sa trotoarima a sada ono što se radilo smanjena je dionica, po projektu nije 
tako pa postavlja pitanje kako je to moguće? Kako se može uraditi nešto mimo projekta, 
ulažu se sredstva u Projekat a radi se mimo njega? Asfalt je sužen na pet metara a sada 
nema trotoara. 
 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Ivo Suvala u OV-u Usora 
 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je naglasio da nije dobio odgovore na svoja vijećnička 
pitanja pa sukladno tome traži ponovno da mu se dostave građevinski dnevnici o izvedenim 
građevinskim radovima na izvorištu „Bare“ i projekat oko izgradnje mostića i čišćenja 
kanala, posebno ga zanimaju ulazi pred kuće ljudi koji su narušeni odmah poslije par dana 
nakon njihovog postavljanja. Ostaje kod oba svoja pitanja. Također je naglasio da je 
odgovor na pitanje koje je postavio vijećnik Grgić je stiglo pred samu sjednicu Općinskog 
vijeća.  
 
 
Ad/3 
Obraćanje načelnika 

 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
tridesettrećoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća Općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
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Općinski načelnik se osvrnuo i na vijećnička pitanja na koja vijećnicima nisu dostavljeni 
odgovori. Odgovorio je na pitanja vijećnika Borisa Penava, Goran Tokić, Ivo Suvala, 
Općinski načelnik. 
 
Općinski načelnik je naglasio da glede svega što je vijećnik Penava istakao on nije sa 
zadnje sjednice ništa od tih njegovih pitanja dobio. Istakao je da je dobio da je odgovorom 
nezadovoljan vijećnik Jozo Grgić i da traži da se ponovno dostavi odgovor, te da je 
nezodovoljen vijećnik Suvala i da traži ponovni odgovor. Naglasio je da nije dobio pitanje 
vijećnika Penava. 
Načelnik je naglasio da će pokušati dati odgovore sada na sjednici iako će pitanje ponovno 
doći i pismeno. 
Kada je u pitanju regulacija korita rijeke Tešanjke istakao je da je tu investiciju vodilo 
nadležno ministarstvo, ono je imenovalo i nadzor i ono je to koje je putem svog nadzornog 
oragana potpisalo siuaciju i reklo da su radovi izvedeni sukladno projektnoj dokumentaciji. 
Kada je u pitanju kopanje kanala i da nije nešto dovršeno ista je procedura bila, natječaj 
je  provelo kantonalno ministarstvo, izabralo izvođača, izabralo nadzorni organ. Mi ovdje 
možemo sve primjedbe koje su iznesene u oba primjera sumirati i ići prema ministarstvu sa 
dopisom u kojem bi se navelo da imamo opravdane primjedbe da određeni radovi nisu 
izvedeni stručno i kvalitetno i neka se to preispita. Osvrnuo se i na pitanje oko krova 
vojarne, slaže se da u Proračunu treba predvidjeti sredstva za njegovu sanaciju ali je 
podsjetio da je ta investicija jednom već rađena, kako su ti radovi izvedeni, tko ih je 
ugovorio, tko izvodio, tko nadzirao pa sada taj krov opet prokišnjava, smatra da bi tu 
trebalo tražiti odgovor na to pitanje.   
U Poduzeničkoj zoni, put nije šest metara širine, to nije po Projektu, jer projekta nije 
bilo, projekat je sada naručen. Po tom projektu je pet metara širine put, uzelo se u obzir 
ono sredstava što je odobreno od Ministarstva i ono što je Općina izdvojila za tu namjenu i 
kada se izmnoži dužina te trase vrlo lako se može doći do precizne brojke. Ono što je 
urađeno ravno je iznosu sredstava koja su bila za tu namjenu osigurana. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali: 
Boris Penava, Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala. 
Vijećnik Boris Penava se osvrnuo na dobivene odgovore te je istakao da ne može vjerovati 
da je Poduzetnička zona izgrađena a da nije bilo projekta. Glede odgovora koji je dobio 
oko kopanja kanala naglasio je da poštuje to što je radilo ministartvo ali postavlja pitanje 
zašto Općina nije postavila svoga čovjeka koji bi bio koordinator između izvođača, 
investitora i nadzora, to je greška. Glede odgovora oko krova istakao je da je vojska odatle 
otišla, to je ostalo tako i odgovorni se nikada neće pronaći. Glede pitanja oko međaša koji 
su povrijeđeni, naglasio je da je tu oštećen, traži izlazak općinskog geometra na teren ili 
će u protivnom vlasnici tih parcela morati uzeti privatnog geometra i račun ispostaviti 
Općini. 
Općinski načelnik je istakao da glede međaša neće biti problema, u svako doba će biti 
odobren izlazak geometra bez naknade, samo je potrebno istaći za koje parcele i za koga 
je potrebno i podnijeti zahtjev. Glede primjedbe oko koordinatora, mi za svaki posao 
imamo koordinatora ali njegove ovlasti nisu da naredi, može ukazati na nešto, ali svi 
izvođači se vežu za nadzor i ono što im on potpiše. 
Vijećnik Goran Tokić je postavio pitanje oko tendera za zimsko održavanje puteva. 
Ukoliko bi se sada netko žalio na tender koji je bio objavljen i proveden za zimsko 
održavanje puteva u Općini Usora i ako žalba bude opravdana što će se desiti? 
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje vijećnika Tokić te je pojasnio svu predviđenu 
proceduru oko toga. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da je načelnik odgovorio na neka pitanja, 
konkretno na pitanje vijećnika Penave koja nisu bila dostavljena pismeno pa sukladno 
tome postavio je pitanje zašto nije odgovorio i na ostala pitanja koja su bila pismeno 
postavljena ali odgovori nisu dostavljeni, konkretno pitanje vijećnika Grgić i njegova 
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pitanja? Naglasio je da je bilo mjesec dana za odgovore na vijećnička pitanja i oni nisu 
odgovoreni a ovdje se predlažu povećanja plate onima koji su ih trebali odgovoriti. 
Općinski načelnik je istakao da glede odgovora na pitanje koje je postavio vijećnik Grgić 
naglasio je da nije moglo ranije biti odgovoreno, nije se stiglo jer je bilo potrebno doći do 
određenih podataka koji su bili neophodni za odgovor. Što se tiče građevinskih dnevnika, 
mi nemamo građevinske dnevnike, nemaju ih ni u JKP Usora, oni se nalaze u Ministrastvu i 
od njih je potrebno iste tražiti. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je naglasio da Načelnik taj odgovor mogao napisati i 
dostaviti. Pored toga je istakao da smatra da to nije u redu i smatra da netko štiti 
direktora JKP Usora a on pravi ovdje kriminal i zato mi imamo ovdje ovo što imamo, 
nemamo odgovora. Naglasio je da želi odgovore na ta vijećnička pitanja. 
 
Vijećnica Janja Grgić je izašla sa sjednice u 16:40. 
 
 
Ad/4 
Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Usora za period od 01.01.2015. godine do 
30.09.2015. godine 
 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Izvješće o izvršenju Proračuna 
Općine Usora za period od 01.01.2015. godine do 30.09.2015. godine. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Usora za period od 01.01.2015. godine do 
30.09.2015. godine koje su vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora 
je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (10 nazočnih 
vijećnika) donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Proračuna Općine Usora za period od 01.01.2015. godine 
do 30.09.2015. godine. 
 
 
Ad/5 
Informacija o Dokumentu okvirnog proračuna Općine Usora za period od 2016. do 
2018. godine 
 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Informacija o Dokumentu okvirnog 
proračuna Općine Usora za period od 2016. do 2018. godine. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o Dokumentu okvirnog proračuna Općine Usora za period od 2016. do 2018. 
godine koju su vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 10 
glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasa (10 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 

Prima se k znanju Informacija o Dokumentu okvirnog proračuna Općine Usora za period 
od 2016. do 2018. godine. 
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Ad/6 
Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Boro Glamatović djelatnik u Službi za 
gospodarstvo i financije. Iznio je značajne pojedinosti koje se odnose na ovaj Nacrt 
Proračuna. On je naglasio da će u odnosu na ovaj dostavljeni Nacrt Proračuna možda 
morati biti korigirani prihodi (negdje oko 50.000 KM), odnosno morat će se smanjiti 
projekcija prihoda a samim tim će se morati korigirati i rashodovna strana. Službeni stav o 
tome će stići od strane Ministarstva a vezano je za provođenje zakonske procedure. O 
tome će se detaljnije znati čim stigne službeni stav Ministarstva. 
 
 Vijećnica Janja Grgić se vratila na sjednicu u 16:55. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Nacrt Proračuna Općine Usora za 
2016. godinu. 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
sljedeći prijedlog Zaključka: 
Općinsko vijeće Općine Usora prihvata Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu.  
Nacrt Proračuna Općine Usora se upućuje u javnu raspravu. Rok za provođenje javne 
rasprave je 30 dana.  
Organizatori javne rasprave su Općinski načelnik i Služba za gospodarstvo i financije. 
Usmeni dio javne rasprave će se održati po mjesnim zajednicama prema rasporedu koji 
utvrdi nadležna Služba. U sali Općinskog vijeća Usora će biti organizirana glavna centralna 
javna rasprava. 
O datumu i vremenu održavanja javne rasprave organizatori će na pogodan način 
obavijestiti javnost, kao i o mjestu gdje je moguće izvršiti uvid u Nacrt Proračuna Općine 
Usora za 2016. godinu.  
Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu bit će objavljen na web stranici Općine 
Usora i bit će dostupan u Službi za gospodarstvo i financije.  
Općinsko vijeće Općine Usora zadužuje Općinskog načelnika i Službu za gospodarstvo i 
financije da prilikom izrade Prijedloga Proračuna Općine Usora za 2016. godinu uzmu u 
obzir prijedloge, stavove i sugestije radnih tijela, te vijećnika iznesene u raspravi na 
sjednici Općinskog vijeća, kao i one istaknute u tijeku javne rasprave ili podnesene od 
strane pojedinaca, udruženja i drugih sudionika u raspravi i da o tome podnese izvješće 
Općinskom vijeću.  

 

Općinsko vijeće Općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 

Općinsko vijeće Općine Usora prihvata Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu.  
Nacrt Proračuna Općine Usora se upućuje u javnu raspravu. Rok za provođenje javne 
rasprave je 30 dana.  
Organizatori javne rasprave su Općinski načelnik i Služba za gospodarstvo i financije. 
Usmeni dio javne rasprave će se održati po mjesnim zajednicama prema rasporedu koji 
utvrdi nadležna Služba. U sali Općinskog vijeća Usora će biti organizirana glavna 
centralna javna rasprava. 
O datumu i vremenu održavanja javne rasprave organizatori će na pogodan način 
obavijestiti javnost, kao i o mjestu gdje je moguće izvršiti uvid u Nacrt Proračuna 
Općine Usora za 2016. godinu.  
Nacrt Proračuna Općine Usora za 2016. godinu bit će objavljen na web stranici Općine 
Usora i bit će dostupan u Službi za gospodarstvo i financije.  
Općinsko vijeće Općine Usora zadužuje Općinskog načelnika i Službu za gospodarstvo i 
financije da prilikom izrade Prijedloga Proračuna Općine Usora za 2016. godinu uzmu u 
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obzir prijedloge, stavove i sugestije radnih tijela, te vijećnika iznesene u raspravi na 
sjednici Općinskog vijeća, kao i one istaknute u tijeku javne rasprave ili podnesene od 
strane pojedinaca, udruženja i drugih sudionika u raspravi i da o tome podnese 
izvješće Općinskom vijeću.  
 
 
Ad/7 
Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna Općine Usora za 2016. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna 
Općine Usora za 2016. godinu. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna Općine Usora za 2016. godinu koju su vijećnici dobili u 
materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ 
i bez „SUZDRŽANIH „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 

Usvaja se Nacrt Odluke o izvršenju Proračuna Općine Usora za 2016. godinu. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova prijevoza učenika koji pohađaju srednju 
školu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o sufinanciranju 
troškova prijevoza učenika koji pohađaju srednju školu. 
 
Boro Glamatović djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije je sugerirao da učenici 
koji ispunjavaju uvjete iz Odluke, sklapaju ugovor sa prijevoznikom a ne sa Općinom, jer 
će se takav ugovor oporezivati. Naglasio je da o tome treba voditi računa kada se ova 
Odluka usvoji. 
 
Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova prijevoza učenika koji pohađaju srednju školu. 
koju su vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 11 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova prijevoza učenika koji pohađaju 
srednju školu. 
 
 
Ad/9 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa financiranja komunalnih 
djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2015. godinu 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Anto Bonić, šef Službe za 
gospodarstvo i financije. 
Naglasio je da je krajem prošle godine donesen Program financiranja komunalnih 
djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2015. godinu i omaškom je urađen propust i 
u Program financiranja nisu predviđeni i uvršteni troškovi financiranja utroška električne 
energije za javnu rasvjetu i troškovi priključka. U Proračunu je ta pozicija posebno 
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uvrštena ali da bi se uskladio Proračun i Program financiranja predložena je ova Odluka.  
Naglasio je da sredstva u Proračunu postoje, već je sa ove pozicije na temelju ovlaštenja iz 
Proračuna utrošeno 9.000,00 KM, potrebno je prema Odluci o javnoj rasvjeti za ovu 
namjenu predvidjeti 16.500,00 KM, tako da se ukupan Program uveća za 16.500,00 KM. 
Sukladno tome vrijednost ukupnog Programa bi bila umjesto 80.000,00 KM 96.500,00 KM. 
Proračunska sredstva postoje, potrebno je samo unijeti ovu odredbu. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao ovu točku dnevnog reda na raspravu u kojoj su 
sudjelovali: Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Boro Glamatović, šef Službe za gospodarstvo i 
financije. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje iz kojih sredstava se do sada plaćala 
javna rasvjeta? 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio da se javna rasvjeta kao i 
sve druge stavke iz zajedničke komunalne potrošnje plaćaju iz komunalnih naknada ali je 
naglasio da je i Zakon o komunalnim djelatnostima definirao način financiranja zajedničke 
komunalne potrošnje. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da u svom izlaganju predlagač kaže da je dio 
sredstava utrošio a nije ih imao pa sukladno tome traži pojašnjenje, na koji način je to 
urađeno?  
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio na postavljeno pitanje. 
 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa financiranja komunalnih djelatnosti 
zajedničke komunalne potrošnje za 2015. godinu koju su vijećnici dobili u materijalima i 
Općinsko vijeće Općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 
„SUZDRŽANIM „ glasom (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa financiranja komunalnih 
djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2015. godinu. 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim naknadama 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Anto Bonić, šef Službe za 
gospodarstvo i financije. U općinskoj Odluci o komunalnim naknadama člankom 10. je 
propisano da se obračun i obveza plaćanja naknade za stambene objekte i garaže u zonama  
III – V počinje teći od 01.01.2018. godine. Preduvjet za to je da imamo snimljeno stanje 
stambenih objekata i garaža, da imamo bazu podataka na temelju koje bi se donosila 
rješenja o razrezu te odlukom definirane naknade. Budući da to nije završeno, nije 
urađeno niti je čestito ni započeto raditi ovom Odlukom se predlaže prolongiranje te 
odredbe za naredne dvije godine. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao ovu točku dnevnog reda na raspravu u kojoj su 
sudjelovali: Ivo Suvala, Nevenka Glamatović, Goran tokić, Ivan Jurišić, Jozo Grgić, Boro 
Glamatović, šef Službe za gospodarstvo i financije, Općinski načelnik. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je istakao da donoseći Odluku o komunalnim naknadama 
nismo imali čistu situaciju na terenu, odnosno nismo imali pokazatelje pa smo ipak donijeli 
Odluku. Sukladno tome je postavio pitanje zašto je sada razlika? Postavio je pitanje zašto 
ovdje nema druge zone, već je samo navedeno od III-V. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio na pitanje ističući da sada 
imamo oko 150 obveznika, nešto podataka ima u urbanizmu o poslovnim prostorima, na 
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terenu se izašlo mjerilo se, utvrđivalo stanje. Stambenih jedinica prema nezvaničnim 
podacima popisa stanovništva imamo 2300, to je zahtjevan i obiman posao jer zahtijeva 
mjerenje svih prostorija u kućama i taj posao na određeni način treba početi raditi, 
napraviti program rada. Svaka zona nosi određeni broj bodova. U Odluci se išlo od III-V 
zone kako bi manja opterećenja bila za građane.  
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje da li je bilo primjereno da se ova 
naknada uvede privrednim subjektima na području Općine Usora? Smatra da nije bilo 
primjereno uvoditi je bilo kome, da je to nešto što očito nije trebalo napraviti jer ćemo 
ostati zapamćeni po tome. 
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio na pitanje naglašavajući 
da mi nemamo Prostorni plan, nemamo Odluke o građevinskom zemljištu, nemamo renti 
koje imaju druge Općine a koje oporezuju poslovni sektora a imamo potrebu da 
financiramo ono sve što naši građani očekuju i traže. Za sve to treba određena suma 
novaca da bi se to osiguralo a ovo je bio način. Donijet će se i Prostorni plan i Odluka o 
građevinskom zemljištu pa će se ubuduće vidjeti da se ova naknada malo i smanji. Za sve 
ono što nam treba samim tim treba osigurati i sredstva. 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje da li postoji informacija da li ove naknade 
naplaćuje još neka Općina u našoj okolini? 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je predložio da se stavak „obračun i obveza plaćanja 
naknade za stambene objekte i garaže u zonama  III – V počinje teći od 01.01.2016.godine“ 
u Odluci briše i da uopće nema ni 2016. godine niti 2018. godine jer svi ovi odgovori za 
njega nisu prihvatljivi. Naglasio je da se slaže sa vijećnicom Glamatović da su vijećnici 
donoseći ovu Odluku zavedeni prema privrednicima i smatra da u narednom periodu treba 
ići da se ova Odluka izmijeni, odnosno da se ukine jedna ovakva Odluka. 
Općinski načelnik je istakao da ukoliko se ovaj Predsjedateljev prijedlog prihvati onda će 
primjena Odluke o komunalnim naknadama za stambene objekte i garaže u zonama  III – V 
početi teći od 01.01.2016. godine. Predložio je da se glede ovog prijedloga ovo možda ipak 
prolongira.   
Vijećnik Goran Tokić je predložio da se ova odluka stavi van snage. 
Vijećnik Ivan Jurišić je predložio da se prihvati ovaj Prijedlog Odluke i da se prolongira 
njena primjena za predloženi rok od dvije godine a kada se usvoji prostorni plan onda će 
sve biti jasnije i već će se znati kako dalje. Ako se i prolongira ova Odluka to je opet u 
korist običnih građana. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da ne vidi ništa loše u tome da se ovaj prijedlog Odluke kao 
što je predložen usvoji, ne vidi ništa sporno u ovom prijedlogu Odluke. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je odustao od svog prijedloga i istakao da podržava ono što 
je rekao vijećnik Jurišić, naglašavajući da se ostavi rok od dvije godine za primjenu ove 
odredbe.  
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim naknadama koju su 
vijećnici dobili u materijalima i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, 1 
glasom „PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim naknadama 
koji su vijećnici dobili u Sazivu za XXXIII redovitu sjednicu Općinskog vijeća Usora. 
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Ad/11 
Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne   
potrošnje za 2016. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Jozo Grgić, Nevenka Glamatović, Ivo Suvala, Boro Glamtović, Općinski 
načelnik. 
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje zašto u Programu financiranja 
komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne potrošnje za 2016. godinu dolazi do 
povećanja sredstava za zimsko održavanje puteva, za prošlu godinu je iznosilo 72000 KM a 
za ovu je predviđeno 74000 KM ako se uzme da je sve ostalo isto, kilometraža, gorivo, itd.? 
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje naglašavajući da je to stavka koje se ne može 
prekoračiti ali na kraju će se znati koliko je potrošeno, za prošlu godinu je utrošeno manje 
nego što je predviđeno, preko tog iznosa se ne može ići, to je plan. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da budući da JKP Usora izlazi iz stečaja krajem godine, 
treba voditi računa da se u 2016. godini, oni poslovi koje može raditi JKP i koji se mogu 
dodijeliti bez natječaja dodijele njima. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je sugerirala da su kod obrazloženja pomiješane određene 
stvari, zatražila je pojašnjenje na što se odnosi iznos od 110.000,00 KM a na što iznos od 
85.000,00 KM, nejasno je kada se čita. Smatra da treba sa tim ići usklađeno. 
Boro Glamatović djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije je odgovorio na pitanje i 
dao sva potrebna pojašnjenja. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke komunalne   potrošnje 
za 2016. godinu i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 

Usvaja se Prijedlog Programa financiranja komunalnih djelatnosti zajedničke 
komunalne potrošnje za 2016. godinu. 
 
 
Ad/12 
Izvješće o poslovanju JP Radio Usora za period od 01.01.2014. godine do 31.12.2014. 
godine – Dopunjeni Bilans stanja JP Radio Usora d.o.o. za 2014. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Nevenka Glamatović, Boro Glamatović, v.d. ravnateljica JP Radio Usora 
Snježana Erceg, Općinski načelnik, šef Službe za gospodarstvo i financije. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje da li je Izvješće o poslovanju JP Radio 
Usora usvojio Nadzorni odbor. Iznijela je primjedbu na ovjereni bilans stanja, nejasno je 
kako stoji da je za 2014. godinu bilans ovjeren u drugom mjesecu 2014. godine. 
V.d. ravnateljica JP Radio Usora Snježana Erceg je odgovorila na postavljena pitanja i 
dala sva potrebna obrazloženja. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Izvješće o poslovanju JP Radio Usora za period od 01.01.2014. godine do 31.12.2014. 
godine i Općinsko vijeće Općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 3 
„SUZDRŽANA „ glasa (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
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ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvješće o poslovanju JP Radio Usora za period od 01.01.2014. godine do 
31.12.2014. godine 
 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 17:35 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                   PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
 
 
 
 


